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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De wijk Stadsoevers is zich mooi aan het ontplooien. Nieuwe huizen, een nieuwe jachthaven en

faciliteiten voor jong en oud. Daarnaast ziet de WD kansen met het Herstaco stadion en de plannen

voor een nieuwe evenementenhal wat aan de rand van deze ecologische wijk ligt. De nieuwe

directeur Rick Mijnsbergen van het Herstaco Stadion en de nieuwe evenementenhal ernaast gaf aan

dat hij deze hotspot ziet als hét sportief maatschappelijk centrum van Roosendaal. De WD kan dit

alleen maar toejuichen en denkt graag hierin mee.

De WD heeft onlangs vragen gesteld over de behoefte van RBC voor een extra tweede voetbalveld

wat RBC Roosendaal graag zou willen om hun sportieve groei en ambities waar te maken.

Zie:23-202l Beantwoording raadsvragen WD en VLP - RBC

ln de beantwoording van het college op de vragen staat dat de mogelijkheid voor een tweede veld

niet voorzien is in de ontwikkelingen van Stadsoevers. De WD ziet juist wel kansen door de grote

ontwikkelingen in deze nieuwe wijk.

Dit idee wat uit burgerparticipatie is ontstaan willen wij het college niet ontnemen. Wij zien kansen

voor het tweede veld voor RBC op het dak van de - nog te bouwen - evenementenhal. Daarnaast

kan het veld natuurlijk ook gebruikt worden voor andere doeleinden.

De WD is een voorstander om samenwerking tussen het bedrijfsleven, gemeente en sportclubs te

bevorderen en te intensiveren. Een voorbeeld is het IKEA Complex in Utrecht die de samenwerking

heeft opgezocht met de gemeente en lokale voetbalvereniging (zie:

https://www.youtube.com/watch?v=P7KKqAB1nh8&ab-channel=lKEANederland)

De WD is ook van mening dat dit concept goed aansluit bij de ecologische wijk Stadsoevers die de

gemeente voor zich ziet. Eventueel is dit idee ook uitvoerbaar bij een van de grote platte daken van

bedrijven op de Borchwerf, zoals tegenover het stadion.

We stellen u de volgende vragen:

1. ln hoeverre bent u bereid om met RBC en het Herstaco Stadion / oprichters van de nieuwe

evenementenhal in gesprek te gaan over dit concept? Zo ja, op welke termijn?

2. Wanneer denkt u de raad te informeren over de uitkomst van het gesprek en/of het idee

realistisch en haalbaar is?



3. Bent u het met de WD eens dat dit concept om een voetbalveld op een dak een uitgelezen
kans is voor citymarketing?

4. Bent u het met de WD eens dat een grasveld op het dak van de evenementenhal of een bedrijf
op de Borchwerf goed is voor de ecologische wijk die Stadsoevers zou willen zijn?

We hebben reeds vragen gesteld over een extra tweede veld voor RBC. Er is weinig ruimte voor een
tweede veld vlakbij het stadion op de grond.

5. Kan de portefeuillehouder aangeven of het tweede voetbalveld voor RBC in de hoogte (namelijk
op het dak) een goed alternatief is de behoefte te realiseren?

Namens de WD,

Sanneke Vermeulen en Kees Verstraten



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

We beantwoorden de vragen als volgt:

1. Wij zijn in gesprek met RBC en de eigenaren van het Herstaco stadion over de ontwikkeling van

de accommodatie en de voetbalvereniging. Hierbij komen ook de mogel'rjkheden van uitbreiding aan

de orde.

2. ln de gesprekken met de eigenaren van het stadion wordt nagegaan of en hoe de nieuwe

sporthal ruimtelijk goed ingepast kan worden op Stadsoevers.

Een sporthal met daarop een voetbalveld is niet realistisch of haalbaar. Ter illustratie: een grote

sporthal, zoals sporthal 'ln de Roos', heeft een buitenmaat van ongeveer 35 x 45 meter. Een

voetbalveld (excl. ruimte om het veld) heeft een afmeting van ong. 65 x 102 meter.

3. De ontwikkelingen op Stadsoevers vormen een uitgelezen kans voor citymarketing. De

ontwikkelingen in en om het stadion zijn daar onderdeel van. De komst van een sporthal op

Stadsoevers in combinatie met het stadion en het sport-/onderwijscluster is uniek en op zich al

onderscheidend.

4. ln een ecologische wijk als Stadsoevers wordt ernaar gestreefd dat alle ruimte optimaal benut

wordt. Dat gaat niet alleen om de ruimte op het maaiveld maar ook op daken. Een grasveld voor

recreatieve doeleinden zou dan een optie kunnen zijn. Gelet op de geringe omvang van de sporthal

lükt dit minder voor de hand liggend.

5. ln de beantwoording van de raadsvragen van de VLP en WD over een mogelijk 2de

voetbalveld voor RBC (nr.23-2021) hebben wij reeds aangegeven datin2017 een kunstgras

voetbalveld b¡j DVO'60 is aangelegd voor gezamenlijk gebruik door RBC en DVO'60. lndien in de

toekomst uitbreiding noodzakelijk is dan zal worden nagegaan op welke wijze dat goed ingepast kan

worden. Daarbij zal dan zowelworden gekeken naar de mogelijkheden op Stadsoevers en directe

omgeving als naar de inpassing het totale aanbod van sportvoorzieningen.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De b




